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Nemcsak a helyi baptista gyülekezet tagjai, hanem más érdeklődők is megjelentek a
Kossuth-díjas Röhrig Géza kedd esti előadásán az udvarhelyi baptista imaházban. Az
Oscar-díjas Saul fia című filmből  színészként nagyon ismertté vált
Röhrig körülbelül negyven perces előadást tartott bibliai témákról, több témát érintve.

  

Az ószövetségből és a mindennapi életből vett példákkal fűszerezett előadásban többek között
a szabadsággal foglalkozott beszédében. Isten se tud minket szabaddá tenni, csak a határig
visz el – azt pedig már nekünk kell átlépnünk -mondta a költőként dalszerzőként is ismert,
Amerikában élő, zsidó vallású Röhrig Géza, aki jelenleg egy erdélyi előadókörúton vesz részt.

  

Az előadást követően Róth András Lajos beszélgetett Röhrig Gézával, természetesen szó
került a nagy sikerű filmről és a holokausztról, illetve a közönség is tehetett fel kérdéseket az
előadónak, aki – többek között – fiatalkori székelyföldi élményeiről is mesélt.
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